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Juhász Péter, polgármester 

Köszöntöm a jelenlévőket a jelenlegi Képviselő-testület utolsó közmeghallgatásán. A 

Képviselő-testület 7 tagja közül jelen van mindenki. Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 

határozatképes. Kérem, hogy nyújtsa fel a kezét, aki a napirendi pontokkal egyetért! 

 

Ezt követően a Képviselő-testület 7 jelenlévő tagja 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül a napirendi pontokat elfogadta. 

 

 

I. NAPIREND 

Tájékoztató a Képviselő-testület munkájáról 
 

Juhász Péter, polgármester 

Tisztelt Petőfibányaiak! Kedves Barátaim! 

Hihetetlenül gyorsan elmúlt ez az év is, sőt lassan a ciklus is. Elvileg közmeghallgatást csak az 

elmúlt egy év eredményeiről kell tartani, de az a helyzet, hogy június 9-én már önkormányzati 

választások lesznek, így a következő közmeghallgatást már az újonnan megválasztott testület 

fogja tartani. Erre tekintettel engedjék meg, hogy nagyon röviden azért csak említés szintjén 

felsoroljam, mi minden történt az elmúlt 4 évben és mit terveztünk még a hátralévő 1 évben. 

A Képviselő-testült a 4 év alatt folyamatosan úgy gondolkodott, hogy amit meg lehet oldani, 

azzal ne késlekedjünk, ne halasszuk későbbre. Ha már idén elültetünk egy fát, annak a 

gyümölcseit akár a következő évben szüretelhetjük. 

Rengeteg ötlettel, elképzeléssel, és a régi álmok megvalósításával kezdtünk hozzá minden 

évhez. Röviden elmondható, hogy amit a testület kitalált, szinte azonnal sikerült is 

megvalósítani, ami még inkább arra ösztönzött bennünket, hogy még több és több dolgot 

valósítsunk meg. 

 

2019-2020: 

A már-már álomszerű kezdést szinte azonnal félbeszakította a covid-világméretű járvány, de 

kaptunk helyi gondot, úgynevezett katasztrófát is: 

- április 7-én robbanás rázta meg a települést, 

- szeptember 1-jén fákat csavart ki a vihar. 

Korábban nem látott, át nem élt helyzettel kellett megküzdenünk. A nem várt események 

azonban nem szegték kedvünket. A település lakossága kitűnőre vizsgázott a bajban, de a 

járvány okozta problémákat is el tudtuk viselni, mára pedig megszoktuk, hogy ha baj van, akkor 

együtt kell gondolkodnunk, ha kell, akkor cselekednünk a lehető legfelelősségteljesebben. 

 

2019-2020-ban csak a legfontosabb eredményeink: 

- sikeresen védekeztünk a COVID19 ellen, 

- sószórógépet vettünk,  

- lebontottuk a fekvőrendőröket, 

- sebességmérőt telepítettünk a Selypi útra, 

- felújítottuk a Strand-szabadidő központot, 

- kialakítottuk a Tárna utcában a parkolást, 

- folytattuk a garázsok alatti területek rendezését, 

- Magyar Falu pályázatokon 2020-ban több mint 26 millió Ft-ot nyertünk. Ebből  

o Temetőben belső utat építettünk,  

o az óvodai udvar térkövet kapott és napvitorlát;  

o közösségszervezőt alkalmaztunk,  

o szolgálati lakást újítottunk fel,  
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o felújítottuk az Apci út 2. felét;  

o az Iskola utca járdáját;  

- Ugyanakkor sajnos végleg elkerült tőlünk a gépjárműadó, 

- Önerőből felújítottuk a település közvilágítását, 

- Bővítettük a térfigyelő kamerarendszert, 

- Sajnos távozott tőlünk a gyermekorvos, a praxis hirdetésekre jelentkező nem volt,  

 

2021-ben: 

- Vettünk egy lakást a Liszt Ferenc utcában; 

- Létrehoztuk a Bányász Emlékparkot, 

- leaszfaltoztuk az iskolaudvart, 

- helyreállítottuk a Liszt F. utcai megrongálódott parkot; 

- újabb Belügyminisztériumi nyertes pályázatból befejeztük az Apci út teljes felújítását, 

- MFP pályázatból összesen 65 Millió Ft összegben:  

o közterületkarbantartáshoz szükséges eszközöket vettünk,  

o felújítottuk a gyermekorvosi rendelőt,  

o megépítettük a kerékpárutat,  

o felújítottuk a Liszt F. utcát,  

o a játszótérre új játékokat vásároltunk –  

- 2021. volt az az év, amikor mindenki ellenőrzött bennünket. Kétszer ellenőrzött az 

Állami Számvevőszék, a Hivatalt szinte havonta a Magyar Államkincstár és a 

Kormányhivatal, a konyhát a NÉBIH, az óvoda esetében pedig nem is mondhatunk 

olyan hatóságot, aki ne ellenőrizte volna! Röviden az Önkormányzat és minden 

intézménye kiválóan végezte a munkáját, elmarasztalás nem volt, többnyire inkább 

dicséretben részesültünk! Az ellenőrzések nem tártak fel hibát, problémát, minden 

intézmény működését rendben találták; 

- Állandósítottuk a zöldhulladék elszállíttatását a településről,  

- járdát építettünk a Liszt Ferenc utca 6-8. közé, majd pedig akadálymentes lejárót a 

gyógyszertárhoz, 

- Önerőből parkolókat építettünk a Tárna utcára, a Dózsa György utcára, a Petőfi tér 

mögé, és minden társasháznak biztosítottunk ingyen követ, hogy a magánterületét 

komfortosabbá, élhetőbbé tegye; segítettük a társasházakat több helyen parkoló építése 

céljából, 

- támogattuk a kupakgyűjtő szív elhelyezését közterületen, majd mi is állítottunk egyet a 

felső-telepen – sajnos ezeket idén meg kellett szüntetni! 

- a temetőben és a településen több ütemben eltávolítottuk a korhadt, veszélyes fákat, 

majd az országfásítási pályázaton 30 db fát nyertünk, melyet a temetőben ültettünk el; 

- a bányász emlékparkot továbbfejlesztettük, világítást kapott a kotrógép, kivilágított 

információs táblát állítottunk a település központi helyére, térköveztük, ismertető táblát 

helyeztünk a géphez, padokkal, kukákkal láttuk el az emlékparkot, 

- a település közterületein új, korszerű lámpákra kicseréltük az elavult, alig világító 

közvilágítási lámpákat,  

- korábban ki nem világított járdákat, területeket tettünk új világítással biztonságosabbá.  

- megkerestük Lőrinci Város Önkormányzatának Képviselő-testületét azzal a kéréssel, 

hogy rendezzük a petőfibányai külterületi Hobbikertek helyzetét, de ez rajtunk kívülálló 

okoknál fogva nem sikerült. 

- utcanévtáblákat helyeztünk ki minden utcasarokra; 

- nyilvános WC-t alakítottunk ki a buszmegálló épületében, 
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- pályázatunk illegális hulladéklerakók felszámolásának támogatására, mely pályázaton 

1 millió forintot nyertünk, ebből elszállíttattuk az illegálisan lerakott hulladékokat a 

településről, 

- a játszótéri kerítés köré sövényt ültettük,  

- A Petőfibányáért Egyesület MFP civil pályázaton tavaly nyert egy Renault 

személygépjárművet, amelyet az Önkormányzat használ – pl. ezzel szállítjuk az ebédet 

annak, aki képtelen elmenni érte a Konyhára. 

- teljeskörűen felújíttattuk és bővítettük a kamerarendszert,  

- Pályázatot írtunk ki „A legszebb petőfibányai udvar” címmel, amely azóta is 

folyamatos, 

- újabb sebességmérő táblát helyeztünk ki az Apci út végére,  

- támogattuk a helyi sport- és hobbihorgászokat,  

- folytattuk a karácsonyi díszvilágítás modernizálását, 

- az alagútban cseréltük a lámpákat, 

2022-ben 

- A Magyar Államtól ingyenesen átvettük a Bánya utca 4. szám alatti 28 m2 területű, 

leromlott állapotú irodát, melyet 3.000.000 Ft összegben értékesítettünk. 

- több helyen is felülvizsgáltuk a közlekedési rendet, próbáltunk racionalizálni, 

egyszerűsíteni a belterületi utak közlekedésén, 

- módosítottuk a településrendezési tervünket, hogy a bánya tovább tudjon működni,  

- régi álmot valóra váltva indítottunk eljárást, hogy a családi házas övezetben meg 

lehessen osztani a nagyobb telkeket, illetve a Deák Ferenc utca mögötti, régi játszótér 

területén lehessen kialakítani újabb építési telkeket, esetleg újabb társasházak is 

épülhetnek, 

- sikerült a garázsok alatti területek nagy részét eladni, már szinte csak olyan területek 

vannak, amelyek használói nem jelentkeztek vagy egyéb jogi akadályi vannak 

- újabb parkolókat alakítottunk ki a legforgalmasabb, parkolás szempontjából problémás 

területeken, utcákban 

- a közterületi parkolási gondok mellett azok a társasházak is kaptak az Önkormányzattól 

ingyenesen követ, akik ezt jelezték 

- a Petőfibányai Mini Manó Óvoda és Bölcsőde mindkét telephelyére egy-egy DIOO 

óvodásoknak kifejlesztett digitális képességfejlesztő okos játékot vásároltunk, melyek 

a képességfejlesztést igyekeznek elősegíteni, 

- csomagküldő automatát telepítését segítettük, 

- 2022-ben több sikeres pályázatot is beadtunk: 

o Magyar Falu Program keretében 9.999.980Ft-ot nyertünk egy új közösségi tér 

kialakítására, melyben pavilont építettünk az iskola előtti parkba, padokkal, új 

növényzettel, öntözőrendszerrel, de lesz még kültéri óra és ötletelünk még 

tovább… 

o pályáztunk a pavilonhoz vezető járdák építésére is, amelynek kivitelezésére 

3.998.324 Ft-ot kaptunk. 

o ezen felül szintén idén kezdődött a 2016-ban elnyert Sportpark építése is, amely 

ugyanennek a közparknak a jobboldalán létesült. A 90 m2 területű C típusú 

sportparkot a BMSK Beruházási Műszaki Fejlesztési Sportüzemeltetési és 

Közbeszerzési Zrt. építtette az új közösségi tér és a játszótér közötti területre. 

o Ahhoz, hogy a gépeket a hosszabb nyári estéken is használhassák a fiatalok, így 

az Önkormányzat világítással látta el a fedett területet, illetve kamerát is 

felszereltetett. 

o Nyertünk egy szolgálati lakás felújítására 4.999.990 Ft-ot, amelyből a Petőfi 
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utca 2. I/2. szám alatt található pedagóguslakás lett felújítva. 

o Továbbá 14.997.996 Ft érkezett a Hatvani utca burkolatának felújítására. Ebből 

az összegből az utca utolsó, jelenleg eldeformálódott része került felújításra, az 

út padkát kap és az út egyik oldalán található csapadékvíz-elvezető árokmeder 

lett rendbe téve. 

o 2022-ben készül el a Liszt Ferenc utca teljes patkó alakú részének 

újraaszfaltozása is, 19.999.951 Ft értékben, ezt még 2021-ben nyertük el. 

o Mindezeken felül a tavaszi játszótéri nyitás is meglepetésekkel várta a 

kisgyermekeket, ugyanis a tavalyi MFP pályázatnak köszönhetően új játszótéri 

játékokkal gazdagodott a tér. Az új eszközök összértéke 4.998.720 forintot tett 

ki. Ebből az összegből 8 db új játszótéri játék telepítése történt meg. 

- Úgymond bábáskodtunk a Petőfibányai Mentőállomásért Alapítvány pályázatán is, akik 

a civilszervezetek részére kiírt pályázaton 6.000.750 Ft-ot nyertek a mentőállomás külső 

felújítására. Az épület egyébként a Magyar Állam tulajdonát képezni, és sajnos 

évtizedek óta elhanyagolt állapotban volt, a mentősök áldozatos, önkéntes alapon 

korábban már végeztek az épületen kisebb-nagyobb felújítást, de ezzel a támogatással 

jelentősen megszépült az épület. 

- 2022-ben is sikerült újabb térfigyelőkamerákat szereltetni a közterületekre, mára 

elmondható, hogy szinte minden közterület, közterületi eszköz, intézmény állandó 

megfigyelés alatt áll. 

- 759.000 forinttal támogattuk a Petőfibánya Általános Iskolásaiért Alapítványt, mely 

összegből az alapítvány megvásárolta az óvodás és általános iskolás gyermekek részére 

a Mikuláscsomagot. 

Sajnos 2022. is úgy indult, mint a korábbiak, az év végére már minket is jelentősen sújtott az 

ukrán háború következménye, a csillagos egekbe emelkedő áram- és gázszámla. 

Amíg a lakossági fogyasztók kedvezményesen kapták az energiákat, addig az Önkormányzat 

piaci áron vette és a jövőben úgy tudjuk csak megvenni. 

 

Végezetül 2023: 

- előzetesen el kell mondanom, hogy ez az év pályázatokban igencsak alulmaradt a 

korábbiakhoz képest. Alig volt kiírás, ha volt is, akkor olyan alacsony támogatási 

összegek álltak rendelkezésre, hogy csak kevés önkormányzat mondhatta magát 2023-

ban nyertesnek. 

- vásároltunk 3 db rendszámfelismerő kamerát, amellyel az áthaladó autókat be lehet 

azonosítani. Ha figyeltek, minden évben költöttünk a kamerákra, ugyanis ez a jövő, 

rendőr alig van, jelenlétük elenyésző, ha hívjuk őket, előfordul, hogy nem tudnak 

kijönni, a felvételek viszont 30 napig megőrzik az elkövetett bűncselekményt, így ennek 

fejlesztésére folyamatosan gondot kell fordítanunk. 

- Készülve a 2023/24. év telére a felső óvoda tüzelését átállítottuk vegyes tüzelésűre, 

néhány civil szervezet adott fát, mi is gyűjtöttünk, így az egyik óvodaépület fűtése idén 

télen nem kerül pénzbe. 

- Segítettük a Sportegyesületet, hogy felújíthassa a TAO pályázati pénzből a 

futballpályát, támogattuk a rendezvényeiket. 
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- A Deák Ferenc utcában is kialakítottuk a megfelelő parkolási lehetőséget az ott élők 

számára. 

- Sajnos júliustól elvették a Védőnő fenntartását az Önkormányzatoktól, jelen pillanatban 

még nem sikerült a megállapodást sem aláírni, amennyiben a szülőknek panasza van a 

védőnői szolgálattal kapcsolatban, abban mi már nem tudunk segíteni, A Megyei 

Kórház a fenntartó, a védőnő munkáltatója. 

- Felújítottuk a fogorvosi rendelőt, 

- folyamatosan támogattuk a nálunk menedékre találó ukrán családokat, 

- A kevés pályázati lehetőség ellenére pályázatból sikerült felújítani a Petőfi szobrot, 

- kétszer gyérítettünk szúnyogot, 

- kitakarítottuk a Hobbikertekbe vezető utat, hogy az ingatlantulajdonos által lekerített 

egykori út mellett gyalogosan tudjanak felsétálni a kertekhez, 

- vettünk egy új fűnyírót, 

- új óvodavezetőt választottunk, 

- Ebben az évben csak egyetlen MFP pályázatot hirdettek, természetesen pályázatunk, és 

ami jó hír, hogy nyertünk 7 millió Ft-ot, amiből felújítjuk a Felső-telepen lévő Jókai 

utcát, 

- Aztán még tavaly adtuk be a TOP_Plusz-1.2.3-21 kódszámú, „Belterületi utak fejlesztése” 

című pályázatot– a pályázatot befogadták, hivatalos értesítést még nem kaptunk róla, de 

legjobb tudomásunk szerint az is nyert, méghozzá 70 millió Ft-ot, a Bánya utca ipari 

részét és a Felső -telepi Sport utcát tudjuk belőle felújítani, 

- Megrendeztük idén is Kopasz-hegyaljai Vigadalmat és a Bányász emléknapot, 

- Volt szlalomverseny, színházi előadások, koncertek, 

- futóverseny is átszelte településünket, gratulálok a távokat teljesítő sportembereknek, 

minden dicséretet megérdemelnek 

- Az elmúlt 4 év során folyamatosan támogattuk szinte a teljes lakosságot, volt 

tanévkezdési támogatás, 1-3 évesek támogatása, idősek napi támogatás, köszöntöttük a 

90 éveseket, gyermekszületési támogatást adtunk az újszülöttek szüleinek, közeli 

hozzátartozó temettetéséhez nyújtottunk támogatást, lakbér-támogatást kaptak az arra 

jogosultak - évente 17-18 millió forinttal támogattuk a lakosságot. 

- megszerveztük a zöldhulladék elszállítását, most 28-án lesz lomtalanítás, illetve 

folyamatosan átvesszük az elektronikai hulladékot, de a gumiabroncsokat már nem, 

viszont az új hulladékszállító MOHU arra is fog megoldást találni, 

- idén is folyamatos volt a temetői buszjárat, melyet sokan igénybe vettek, 

- segítettük a középiskolások közösségi szolgálatának teljesítését, 

- Ebben az évben is támogattuk a helyi sport- és hobbihorgászokat, figyelemmel kísértük 

a Horgásztó életét, az egyesület működését, mindenben támogatjuk a petőfibányai 

tagokat, az itt élő lakosokat, hogy a horgásztó megfelelő kikapcsolódási lehetőséget 

nyújtson minden arra járónak; 

- említettem, hogy két éve az országfásítási pályázaton 30 db fát nyertünk, melyet a 

temetőben ültettünk el, idén újabb 30 platánfát nyertünk, melyeket a temetőben és a 

játszótér környékén ültettünk el; 
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- Ezeken felül további tervünk az, hogy a temetőhöz vezető járdán is aszfaltos utat 

tudjunk kialakítani. Amikor ez az ötlet felmerült, szinte csak akadályokba ütköztünk, 

néhány év alatt viszont olyannyira sikerült ezeket leküzdenünk, hogy a jövőben biztosan 

meg fogjuk építeni az új utat. Vettünk pl. ehhez egy 4336 m2 területű kivett út 

besorolású ingatlant, amelyet a jövőben szeretnénk új útként kialakítani a település 

lakóinak érdekében. 

- Másik régi álmunk egy bányamúzeum, amihez 50%-ban csak akarat és 50%-ban csak 

pénz szükséges, a jó hír, hogy ebből a fele már megvan, a másik felét meg majd csak 

kigazdálkodjuk a jövőben! 

- Nem csak az Önkormányzat pályázott. Mi is irtunk ki pályázatokat: 

- A költségvetésünk tervezésekor elkülönítettünk 1MFt-ot és ennek a keretnek a terhére 

civil szervezetek pályázhattak, a támogatással a működésük, illetve a rendezvényeik 

lebonyolításához járultunk hozzá. 

- Immár negyedszer írtuk ki a Virágos Petőfibánya pályázatot három kategóriában. Volt 

legszebb társasház, legszebb kertesház és legszebb erkély kategória. 

-  A horgászoknak jó hír, hogy nyílt pályázatot hirdettünk meg a Petőfibánya 403 

helyrajzi számú bányató művelési ágú horgásztó halgazdálkodási jogának haszonbérbe 

adására 5 év időtartamra. 

- A Fürdőépület hasznosítására is nyílt pályázat van meghirdetve. Fő szempont az ár 

mellett, hogy üzleti tervet kérünk a pályázóktól a tervezett tevékenységre és a felújítás 

ütemezésére vonatkozóan. 

Talán látható, hogy a hátráltató körülmények ellenére azért nagyon sok dolgot sikerült 

megvalósítani, sőt talán érezhető volt, hogy bizonyos dolgokban talán erőn felül is sikerült 

teljesítenünk. 

 

Azt nem gondoltam volna 2019-ben, hogy milyen sok feladat vár rám és a Testületre, azt meg 

különösen nem, hogy ennyi feladatot sikerül is megoldanunk.  

A hátralévő 1 év alatt sem dőlünk hátra, a munkát folytatjuk, ha elkészül egy projekt, sikerül 

megvalósítani egy pályázatot, szinte azonnal jön a következő, nem pihenünk, merünk álmodni 

mindig nagyobbat és nagyobbat. 

A háttérben folyamatosan tervezgetünk, újabb ötletek születnek meg. Előfordul, hogy egy ötlet 

megoldhatatlannak tűnik, de mi attól sem ijedünk meg, sőt minél nagyobb egy kihívás, annál 

nagyobb erővel vetjük magunkat bele a munkába. 

A nem várt események sohasem szegték kedvünket!  

Nyilván 4 év alatt, s talán 5 év alatt sem lehet minden elképzelést megvalósítani, de a Képviselő-

testület azért dolgozik, hogy a lehetőségeinkhez képest Petőfibánya fejlődése töretlen 

maradjon, és ez eddig mindig sikerült! 

Végezetül zárásképpen szeretném még elmondani: 

4 éve dolgozunk együtt ezzel a testülettel. Annyit el kell mondanom itt ország-világ előtt, hogy 

a Képviselő-testület nem egyéni játékosokból áll, nagyon egységes csapat vagyunk. 

Sokszor hallom akárcsak szomszédos település lakóitól, hogy bezzeg Petőfibányának milyen 

jó, ott mindig mindent egyszerűen meg tudnak oldani, nincsenek olyan gondok, mint máshol. 

Őszintén el kell mondanom, hogy itt is ugyanazok a problémák, ugyanolyan feladatokat kell 

megoldanunk, csak mi együtt, egy irányba nézve, és csak a lakosság érdekeit tekintve mindig a 

legegyenesebb utat keressük a megoldásokra, és kizárólag arra figyelünk, hogy a lakosság meg 

legyen elégedve. 

Nálunk egy kiváló csapat hoz együtt – reményeink szerint – csak jó döntéseket. 

Ezért engedjék meg, hogy megköszönjem képviselőtársaimnak, hogy minden szabadidejükben 

szívvel, lélekkel a településért dolgoznak. 
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Meg kell említenem az önkormányzat dolgozóit, szerződéses partnereit is, akik a munkánkat, 

ötleteink megvalósítását segítik és hozzájárulnak ahhoz, hogy sikereket, eredményeket érjünk 

el. 

… és a legfontosabb résztvevőket hagytam utoljára, akiknek köszönetet kell, hogy mondjak, 

mégpedig Önöknek, akik itt élnek, reményeink szerint azért ezt a települést választották 

otthonuknak, mert itt érzik igazán jól magukat. 

Petőfibányát a bányászok, az itt élők hozták létre maguknak, és gyermekeiknek, azaz nekünk 

és unokáiknak. A legfontosabb szereplők mindig is a lakosok, azaz Önök lesznek, akik aktívan 

részt vesznek a település életében. Örülünk, ha mindent észrevesznek, és jelzik, legyen az kóbor 

kutya vagy nem világító közvilágítási lámpa. 

Petőfibánya nem jöhetett volna létre, ha nem lennénk ennyire egységesek, négy éve szinte csak 

azt tapasztalom, hogy olyan település vagyunk, ahol mindenki együtt gondolkodik, s szinte 

mindenki kizárólag csak a jóra és a szépre törekszik. Nemcsak hiszem, hanem tudom is, hogy 

csupa önzetlen és összetartó ember lakja Petőfibányát. Erre az összetartásra, azaz Önökre, 

Rátok vagyok a legbüszkébb! 

A legnagyobb megtiszteltetés számomra, hogy szülőfalumért dolgozhatok a nap minden egyes 

percében. 

Köszönöm, hogy mindenki türelemmel és megértéssel viszonyult az időnként tőlünk független 

kihívásokhoz, és segítette munkánkat, s főleg azt köszönöm, hogy településünk életéhez 

mindenki becsülettel hozzátette a maga munkáját! 

Köszönöm a megtisztelő figyelmet! 

Várom a konstruktív javaslatokat, véleményeket! 

Kérem, aki felszólal, az előtte mondja be nevét is, mely a jegyzőkönyvezéshez szükséges! 

 

Papp Tamás, helyi lakos 

Köszönjük szépen a tartalmas beszámolót. Nekem lenne néhány kérdésem. Látom, hogy az 

építkezések megindultak, de vízelvezető árok nincs mindenhol. Ezen gondolkodtatok-e már? 

Továbbá kérdésem lenne az is, hogy a brigád el van-e látva munkával? Sokan vannak, mennyi 

a bérezésük? Ki ellenőrzi őket? A körlevélben kiküldött elidegenítési folyamatból mi igaz? 

Apci úton a sebességet kívánják-e csökkenteni, ellenőrizni? Az óvodai DIOO program 

mennyire van kihasználva? Az iskola üzemeltetésének átadása mennyire tisztázódott le? 

 

Juhász Péter, polgármester 

A karbantartó brigádnak én szabom meg a heti stratégiáit. A munka elosztását, beosztást 

egymás között megoldják. Van, hogy csúsznak és hétvégén is dolgoznak. Ha láttok anomáliát, 

szóljatok. Az Apci úttal kapcsolatban elmondanám, hogy sebességmérő kamerában látjuk mi is 

a megoldást. De várnunk kell, amíg a rendszer a gyermekbetegségeit kinövi, gondolok itt a 

párásodásra, amit eddig még nem sikerült megoldani. Egy darab ilyen kamera 4 millió forint.  

Az iskolával kapcsolatban el kell mondanom, hogy a baptisták oktatási fenntartóával volt 

vitánk. Ők 50 év haszonélvezetet szerettek volna, ezt 20 évre sikerült lealkudni. Az épület 

marad az önkormányzaté. Egyébként a feladatukat remekül elvégzik. Minden dicséretünk a 

dolgozóké és a pedagógusoké.  

Az óvoda DIOO programjával kapcsolatban Szabó Andrea óvodavezető válaszol.  

 

Szabó Andrea, óvodavezető 

A DIOO program használatáról szülői értekezleten döntöttünk. Egyébként ide 69 szülőből 21 

jött el. A legolcsóbb, legtakarékosabb verziót használjuk. Leginkább felzárkóztatásra és 

tehetségfejlesztésre fordítunk nagyobb energiát. Tehát a lemaradt gyermekeket fejlesztjük és a 

tehetségeket gondozzuk.  
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Dr. Gyirán Viktor, jegyző 

A vízelvezetéssel kapcsolatban elmondom, hogy minden évben téma. Sokszor mérlegelni kell, 

hogy parkoló legyen vagy árok. Nagy probléma. Több, a témában jártas mérnököt is hívtunk 

már. A megásatás több, mint 100 millió forint lenne. Folyamatosan pályázunk, de ezeken a 

pályázatokon általában azok a falvak nyernek, ahol ennél sokkal nagyobb a probléma, ez érthető 

is. A családi házas övezetben nincs akkora baj, ha felszólítunk valakit, az rendbe teszi a háza 

előtt az árkot. De dolgozunk a problémán. 

 

Szluka Norbert, alpolgármester 

Én a körleveles kérdésre válaszolnék. Én nem akartam foglalkozni vele, de annyi kérdés jött, 

olyan sokan foglalkoznak vele, hogy egyszerűen muszáj nekünk is. Elvárták, hogy 

foglalkozzunk vele. De kérem, nézzük meg formailag a levelet. Nem tudni, mikor keletkezett, 

ki írta. A petőfibányai tó sohasem volt eladó. Halgazdálkodási jogra pályázatot írtunk ki. A 

jelenlegi Egyesület szerződése 2025-ben jár le. Egyébként ebben az egyesületben egyre 

kevesebb petőfibányai tag van, a vezetőségükben is csak egyetlen petőfibányai tag van. Emiatt 

folyamatosan jöttek a panaszok. Ha ezen változtat a jelenlegi vezetés, akkor akár nyerhetnek is 

a pályázaton. A petőfibányai horgászok ne máshová járjanak horgászni. Sajnos ezekre nem 

kaptunk választ, de még most is adott a lehetőség nekik. A fürdőépület hasznosítása Attilának 

is, nekem is tervben volt. Legfőképpen fel kellene újítani és funkciót adni neki. Jó lett volna 

egy idősek otthona, mert szükséges lenne. De nem volt pályázat, az épület felújítása több 100 

millió forint lenne. Ezután megkerestük a hatvani kórházat, hogy alakítsanak ki benne 

egészségcentrumot. De nem kellett nekik. Ezután a parkolási gondok megoldására parkolóházat 

szerettünk volna kialakítani, de sajnos ez is meghiúsult. Ezalatt az idő alatt szerették volna 

megvásárolni is. 2016-ban vette vissza az önkormányzat 11 millió forintért, és 11 millió 

forintért akarták rögtön ezután tőlünk megvenni. Ezt visszautasítottuk. Megbíztunk egy 

független értékbecslőt, aki 30,5 millió forintra becsülte az épületet. Már akkor is úgy gondoltuk, 

hogy többet ér. Ezután 30,5 millióra kaptunk ajánlatot. De a cégnek még nem volt üzleti terve 

sem. Mi már akkor tudtuk, hogy itt nem lehet húsfeldolgozó, kutyatelep, munkásszálló. De 

egyszerűen nem kaptunk üzleti tervet. Úgyhogy nem adtuk el. Vannak jogi biztosítékok. Ha a 

vevő más tevékenységet folytat, mint amit az üzleti tervben megjelöl, akkor fél áron az 

önkormányzat visszaveheti az épületet. Ezt mindenképp a szerződésbe akartuk írni, bárki veszi 

is meg. És ez még a leveles ügy előtt volt 2 évvel! A felújításra nincs tőke, az épület állapota 

egyre romlik. Megbíztunk egy ingatlanos céget, ezért épületrészenként is meg van hirdetve. 

Jöttek érdeklődők, de még egy pályázat sem érkezett be hozzánk. November 20-ig várjuk zárt 

borítékban a pályázatokat. A lakosságot mindenről tájékoztatni fogjuk, időben.  

És a levélben ez az „egyéni haszonszerzés”… Nem látják az emberek, hogy a polgármester 

munkásruhában szaladgál a településen? Attila pedig, bár utálja, ha beszélünk róla, de 

elmondom, hogy 7 számjegyű összegeket adományoz folyamatosan a településnek. 

És igen, ennek lelki oldala is van. Mi is emberek vagyunk. Ez a levél a hétköznapi életemre is 

kihatott. Persze sokan elhiszik, mert a postás bedobta. Nekünk ezzel kell foglalkozni a valódi 

munka helyett. Átlagos petőfibányai emberek vagyunk, itt élünk, itt vannak a gyerekeink és 

mégis elhiszik sokan ezt a levelet. Kihozott a sodromból és most szeretnék vele utoljára 

foglalkozni. Egyébként pedig tudom, hogy kik állnak mögötte, de felülemelkedem és nem 

foglalkozom velük, mert nem akarok olyan lenni, mint ők.  

 

Juhász Péter, polgármester 

Annyival egészíteném ki Norbi mondandóját, hogy minden Képviselő-testületi ülés nyilvános, 

a jegyzőkönyvekbe bárki betekinthet. Nyitott az irodám ajtaja Mindenki előtt és minden 

kérdésre bármikor szívesen válaszolok.  
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Tomecz László, képviselő 

A horgásztóval kapcsolatban elmondom, hogy az önkormányzatnak van forgalomképes 

vagyona, korlátozottan forgalomképes és forgalomképtelen vagyona. A horgásztó 

forgalomképtelen. Ha akarná az önkormányzat, akkor sem adhatná el.  

 

Berki Zsolt, helyi lakos 

Szárnyra kapott az a pletyka is, hogy a napelemes akarja a tó vizével a napelemet mosni.  

 

Juhász Péter, polgármester 

A napelemeket sehol sem mossák. Az elektromosság és a víz elég távol áll egymástól! A tóval 

kapcsolatban arra gondoljanak, hogy nemcsak a halak kifogásával kell foglalkozni, hanem 

magával a tóval is és a környezetével is. Jelenleg csak a halat fogják ki belőle, magával a tóval 

senki sem foglalkozik.  

 

Berki Zsolt, helyi lakos 

Az alagúthoz görbe tükröt kérhetünk? Illetve a Dobó-Jókai kereszteződés is veszélyes.  

 

Juhász Péter, polgármester 

Rendben, ezeket felírtuk.  

 

Varga Alexandra, helyi lakos 

Azt tapasztaltuk, hogy a Hársfa utcáról az egyirányú utcába a forgalommal szemben behajtanak 

a futárszolgálat autói, lehetne nekik jelezni? 

 

Juhász Péter, polgármester 

Jegyző úr intézi. 

 

Simon Sándor, helyi lakos 

A Sport út is felújításra szorul…. 

 

Juhász Péter, polgármester 

Így van. Adtunk be pályázatot, a megvalósulási terv el is készült. Bejárás is volt. Még várunk 

a döntésre. Ha nyerünk, akkor tavasszal tudjuk elkezdeni a munkálatokat.  

 

Fodor József, helyi lakos 

A hobbikerteknél az úthálózat még Lőrincihez tartozik? 

 

Juhász Péter, polgármester 

Sajnos igen. 2021-ben elmentünk Lőrincibe, bízva abban, hogy ezeket az anomáliákat fel tudjuk 

oldani. De felértékeltették az utat és 64 millió forint alatt nem adhatják el.  

 

Pappné Lipták Edit, helyi lakos 

Köszönet az áldozatos munkátokért! Ha tudok, mindig elmegyek a testületi ülésekre is. Ha 

többen járnánk, akkor nem terjednének ilyen pletykák, körlevelek. A továbbiakban is nagyon 

jó munkát kívánok Önöknek. Sokukban bízom! 

 

Pásztor Sándor, helyi lakos 

Szeretném jelezni, hogy a Petőfi tér mögött is a vízelvezető árkot és az utat is meg kellene 

nézni. Az út betonból van, nem tudom, hogy fel lehet-e újítani. Nagyon sok kamion jár arra.  
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Juhász Péter, polgármester 

Köszönjük a jelzést, ki fogunk menni, meg fogjuk nézni. Hátha jut oda is egy kis aszfalt.  

 

Kulcsár Sándor, helyi lakos 

A sportcsarnokkal mi lesz? 

 

Juhász Péter, polgármester 

A téli időszakban lesz betervezve az épület takarítása. Kaptunk egy jó ajánlatot egy cégtől, aki 

az ablakokat, a nyílásokat be tudja majd zárni. Ha a fürdőépületet sikerül eladni, akkor a csarnok 

tetejét a hullámpalával meg tudjuk majd csináltatni.  

 

Szluka Norbert, alpolgármester 

Elbontani nem akarjuk. Csak az azbesztfigyelő állomás lenne 4 millió forint. Pályázat sajnos 

nincs. Az épület a PKTK törzsvagyona egyébként.  

 

Tolnai Ferenc, helyi lakos 

Olyan jó emberek vannak a testületben. Mindig látom, hogy ők locsolnak, dolgoznak. Hát nincs 

erre ember? Tisztelem, becsülöm Önöket! 

 

Juhász Péter, polgármester 

Feri bácsi, köszönjük a szavait! A viráglocsolást önként vállaltuk és mivel az esti órákban 

történik, ezt nem fogom a brigáddal végeztetni. Épp elég nekik a nyári fűnyírás és a 

zöldterületek gondozása. 

Mindegyikünk végez többletmunkát, ki így, ki úgy. 

Mi erre esküdtünk fel, hogy a település érdekében dolgozzunk akár napi 24 órában. 

Van még valakinek kérdése, véleménye? Amennyiben nincs, megköszönöm a részt vételüket, 

és az ülést bezárom.  

Mindenkinek jó éjszakát kívánunk! 

 

 

 

K.m.f. 

 

         Juhász Péter                    Dr. Gyirán Viktor 

         Polgármester         Jegyző  

 

 

 

A jegyzőkönyv hiteléül: 

      Smid Klaudia 

  jegyzőkönyvvezető 

     

 


